



博愛通訊 eNewsletter

博愛信箱/P.O. Box 32988, San Jose, CA 95152 • 留言/Voice Mail: 408-5200-BCS • website: www.bcs-usa.org • Email: bcs_board@yahoo.com

博愛近期重要事項 / BCS Important Events

日期	事項	Events		地點/Where
9/25	班協代表會議	Class Representative Meeting	1:30-2:30pm	Online
10/2	學校假期	No School		
10/2	班代表交回書簿費	Book fee drop off	2:00-3:30pm	Morrill Office
10/9	董事會會議	Board meeting	9:15a - 11:00a	Online

本期摘要 Summary

- 北加州中文學校聯合會 優良老師 ANCCS Excellent Teachers
- 班代表聯絡 **Class Representative contact**
- 班協代表會議 **Class Representative Meeting**
- 家長、學生手冊 **Parent & Student Handbook (2021-2022)** *請注意
ATTENTION!*
- 北加州中文學校聯合會會訊 ANCCS News

恭喜以下博愛中文學校的老師榮獲2021年北加州中文學校聯合會的優良老師:

蔡美紅、林銘慧、樊孝溥、龍彥君、周妙霞、王青雲 和 李浩勤

優良教師將於教師節慶祝大會(九月二十六日)· 在Milpitas TECO 中心接受表揚及頒發獎牌· 因疫情緣由· 政府有令· 現場人數控管· 每所學校僅推一名代表學校向老師致意。

Congratulations to the following teachers from our Schools for being awarded the Excellent Teachers of the Association of Northern California Chinese Schools (ANCCS) in 2021

Mei Tsai, Jeanette Lin, Hsiao-Pu Fan, Olivia Lung, Sandy Chau, Ching-Yun Lin and Anita Tran

Excellent teachers will be commended and awarded medals at the Teacher's Day celebration meeting (September 26) at the Milpitas TECO Center. Due to the epidemic, the government has ordered a crowd control at the site. Each school can only recommend one representative to the event.

班代表聯絡 Class representative contact

每個班級最多有兩名班代表，班代表作為班級與學校之間的聯絡人。
如果您尚未提交您的班級代表聯繫方式，請使用以下表格：

Each class can have up to two class representatives. The class representative acts as the liaison between the class and the school. If you have not submitted your class rep contact, please use the form below:

[國語班代表 Mandarin Class Representatives](#)

[粵語班代表 Cantonese Class Representatives](#)

[中文外語班代表 CFL Class Representatives](#)

班協代表會議 Class Representative Meeting

學生們上午進行在線學習，因此班級代表會議將在本週六下午舉行。
學校會詳細說明班級代表的責任。所有班級代表都應參加此次會議。

Students are doing online learning in the morning; therefore, the Class rep meeting will be hosted on this Saturday afternoon. This meeting will not cover on-campus duties and just focus on general topics for the class rep and help answer any questions. All class representatives should attend this meeting.

日期和時間 (Date & Time): **9/25/21 1:30-2:30pm**

地點 (Location): **Online**

Topic: BCS Class Rep Meeting

Time: Sep 25, 2021 01:30 PM Pacific Time (US and Canada)

<https://zoom.us/j/99897955844?pwd=WFdnRkErRmtSY0JwclhGMFM0am1FUT09>

Meeting ID: 998 9795 5844

Passcode: jgtHW0



博愛臉書
[BCS Facebook](#)

支持博愛
[Support BCS via Amazon](#)



家長、學生手冊 Parent & Student Handbook (2021-2022)

請仔細閱讀家長和學生手冊並在填寫家長回條。

家長和學生手冊已在線發布，請使用以下鏈接：

Please carefully read the parent and student handbook and sign the parent return slip. The parent and student handbook is posted online, please use the link below:

[家長、學生手冊 Parent & Student Handbook \(2021-2022\)](#)

請用以下鏈接填寫家長回條:

Please complete the parent return slip below:

[家長回條 Parent Return Slip](#)

博愛仍持續受理秋季新生報名中!

BCS is still accepting new students for Fall registration.

The Book Fee Collection will be held on Saturday, 10/02/2021, at Morill office and the collection time will be as follows.

2:00 - 2:30 pm Cantonese Classes

2:30 - 3:00 pm CFL

3:00 - 3:30 pm Mandarin

PS Robin will drop off HSIC book fee by 3:30 pm.



[博愛臉書](#)
[BCS Facebook](#)

[支持博愛](#)
[Support BCS via Amazon](#)





北加州中文學校聯合會

Association of Northern California Chinese Schools

44

Glory October Drawing Contests 【Contest Information】

【Purpose】 : To celebrate the Double Tenth Day and to promote students' creativity.

【Registration】 :1. Please register according to your age group:

children: age 8 and under (born after 10/1/2013)

tweens: age 8-11 (born between 10/1/2009-9/30/2013)

teens: age 12-17 (born between 10/1/2003-9/30/2009)

Adult: age 18 and up (born before 9/30/2003)

Digital: age 12 and up (born before 10/1/2003)

2. Deadline: **9/25/2021**, register and upload your entry on line

[registration form](#)

3. All entries will be judged by a group of professional painters. They are also available for on line voting for the most popular prizes.

4. The most popular voting period is from 9/28 to 10/5/2021. Everyone can vote at our website (www.anccs.org)

5. For questions please contact:

Lisa Wang 408-623-2038 lisa.wang@anccs.org

Woanyu Yu 650-823-5193 woanyu.yu@anccs.org

Thomas Wang 408-893-5968 thomas.wang@anccs.org



【Entry rules】 : 1. Theme: **Blessings to Taiwan**

2. Please save your drawing for verification later.

3. All contestants must fill out the registration and waiver forms on line. 4. Drawing dimensions:

No limitations on the size of the drawing (pencil, color pencils, pastel, watercolor, acrylic and oil painting are all acceptable. No 3D drawings) **Digital drawings are not allowed except for the Digital group.**



博愛臉書
[BCS Facebook](#)

支持博愛
[Support BCS via Amazon](#)



5. All entries must be uploaded electronically (in JPG format) at the time of registration.
6. Please do not write your name on the entry.

【Judging】 :The first three places and honorable mention are decided by our judges. All results are final.
Judging standards : theme relativity (40%) creativity (25%) skills (35%) All entries must be originals, if it is not then your entry will be disqualified.

【Results】 : Please check our website (www.anccs.org) after 10/10/2021 for final results.

【Awards】 : The date of the award ceremony will be announced after 10/10/2021 on our website (www.anccs.org).

The most popular awards : Gift cards: \$50, \$30 and \$20 (per group) The first place : Gift card \$150 (one per group)

The second place : Gift card \$ 80 (one per group)

The third place : Gift card \$ 50 (one per group)

Hosted by: Association of Northern California Chinese Schools

Sponsored by: Overseas Community Affairs Council, Republic of China



[博愛臉書](#)
[BCS Facebook](#)

[支持博愛](#)
[Support BCS via Amazon](#)





September 22, 2021 第44屆雙週刊第二期

ANCCS Bi-weekly Newsletter Link:

第一期: <https://mailchi.mp/7116d360d7c2/43rd-anccs-newsletter-4405665?e=d18fe32735>

第二期: <https://mailchi.mp/73463738bbb2/43rd-anccs-newsletter-4409285?e=d18fe32735>

2021 行政營

主題: 疫情期間的行政模式與 team building

時間: 10 am - 4 pm, 10/17/2021(Sat)

地點: Green Mountain Retreat 綠野山莊
19480 Bear Creek Road,
Los Gatos

課題: 實體教學CDC準則
加州企業局 雇員退休儲蓄計劃
非營利組織應注意的法規
如何用 Google Classroom



博愛臉書
[BCS Facebook](#)

支持博愛
[Support BCS via Amazon](#)



有效地建立學校通訊管道
疫情教學模式分享
暢游綠野 Hiking & 綠野 Zumba

**讓你和你的團隊的心靈享受綠野的洗禮，
讓實用的課程開啓美好的新學期！**

報名聯結：<https://forms.gle/JJyQhgQEpEh6HkRF7>

報名費：\$60, 早鳥(9/28以前): \$50

報名截止日期：10/12/2021

支票抬頭：ANCCS

支票請寄：Lisa Wang, 20928 Garden Gate Drive, Cupertino, CA 95014

光輝十月祈福台灣繪畫比賽

自從疫情以來，世界上的每個角落，每天變數不斷，人心惶惶，焦躁不安。大家被迫留在家中防疫，日常生活也被徹底的改變，我們的故鄉-台灣，現在也正在堅毅的抗疫當中。在這百變的時刻，唯一不變的是我們對家鄉的愛，讓我們用畫筆將對家鄉的那份愛與支持畫出，傳送回故鄉，讓他們都知道，遠方的我們也和家鄉人一起，心連心的一同抵抗疫情，讓我們一起為台灣祈福，台灣加油。

報名費：**Free**，報名方式採取網上報名並上傳作品電子版，獎金豐富。每組除了前三名由評審老師評審外，還設有最佳人氣獎，由大家網投結果決定。除了幼童組，兒童組、青少年組、社會組、並增設電子組。

詳細報名規則請查閱 [比賽規則 \(中文版\)](#)，[比賽規則 \(英文版 Rules in English\)](#)。

題目：祈福臺灣



博愛臉書
[BCS Facebook](#)

支持博愛
[Support BCS via Amazon](#)



報名方式：網上報名並上傳作品電子版，[報名表](#)。

報名截止日期：**延期至09/25/2021**(以上網繳交報名表日期為憑)，並將參賽稿件(限 JPG 檔)上傳至網路報名表中。

組別：**幼童組、兒童組、青少年組、社會組、電子組**。

獎勵辦法：每組錄取前三名以及最佳人氣獎一~三名(視各組參賽人數而定)，於十月頒發獎狀及精美獎品(視疫情而另行通知)。

第一名：禮卡 150 元 一名

第二名：禮卡 80 元 一名

第三名：禮卡 50 元 一名

另設最佳人氣獎三名由網路投票選出。

最佳人氣獎：禮卡 50 · 30 · 20 元 一~三名

網投日期：各組人氣獎投票時間為9/28 至10/5/2021。

屆時請至北加州中文學校聯合會網站投票。網站投票連結會email寄送至報名參賽者帳號。聯絡電郵 email: BlessingTaiwan@anccs.org

美國總統志工服務獎

The President's Volunteer Service Award

「美國總統志工服務獎」(The President's Volunteer Service Award) 是美國政府為鼓勵美國公民或具有美國永久居留權者參與志工服務所設立的獎項。北加州中文學校聯合會為服務所屬會員學校，成立審核小組辦理該獎項申請的審理。凡本會會員學校的在校學生(滿11歲以上)擔任無給職助教，或參加與中文學校舉辦的文教相關活動服務，與其它社區服務，均可依服務時數的多寡提出申請，獎項分為銅級、銀級及金級。



博愛臉書
[BCS Facebook](#)

支持博愛
[Support BCS via Amazon](#)



為鼓勵會員學校學生服務社區，本獎項之申請不另收取費用。

[申請規章及注意事項 \(2021 年版\)](#)

[2021 美國總統志工服務獎申請表](#)

[2021 President's Award Application Form](#)

申請截止日期: 2021 年10月 1日

聯絡電郵 email: presidentaward@anccs.org



[博愛臉書](#)
[BCS Facebook](#)

[支持博愛](#)
[Support BCS via Amazon](#)

